
 

Verslag openbare Vergadering 
 

Maandag 8 april 2024 
Aanwezig: Joop van Burk, Ineke van der Aar, Henry van Furstenberg, Cecilia Gudrun 
Kollerics, Maria Heijne, Marc Vooges.  
Afwezig met kennisgeving: Beatrijs Aukema, Mariska van Huissteden, Karin Keur, Son 
Koper 
 
 

1. Opening vergadering 
 

2. Wethouder L. Carree: Bespreken plannen huidige stand van zaken 
en de plannen van college B&W 2024 met betrekking tot Jeugd, 
Onderwijs en Sport.  
•  In juni is het college aan de midterm review toe. 

•  Sinds 2015 wordt Jeugdzorg door gemeente uitgevoerd met minder 

geld. 

• Landelijk is Jeugdzorg ook een zorgenkind. Kinderen en jongeren 

hebben steeds meer behoefte aan zorg en de problematiek is 

complexer. 

•  In Zandvoort ligt de nadruk op de preventieve kant. Er wordt 

voortgebouwd naar aanleiding van het IJslands preventie model. Dat al 

30 jaar bestaat. Vanuit jeugd, onderwijs, sport en cultuur pakken 

Zandvoorters het actief op. Alle actoren willen aangehaakt zijn. Zoals 

bijvoorbeeld de directeuren van basisscholen. Gaat om de langere 

termijn dat de instroom van jeugdhulp afneemt. 

•  In vorige raadsperiode is de jeugdhulp regionaal aanbesteed d.m.v. 

een dialoog. Dan kom je gezamenlijk tot een aanbesteding. 

• Perceel 1 is complexe jeugdhulp. Hier zijn 4 consortia aan de slag 

gegaan in januari 2023 nadat de aanbesteding december 2022 was 

afgerond. 

•  Perceel 2 gaat over enkelvoudige jeugdhulp geleverd door 

vrijgevestigden. Door discussie over tarieven aanbesteding stopgezet 

en weer opnieuw gedaan. Op1 januari 2024 ingegaan.  

•  Het budget voor de regio is 73 miljoen euro. De samenwerking gaat 

goed en Zandvoort komt aan zijn trekken. 

• College heeft bijgeplust voor de jeugdzorg, maar het houdt ergens op. 



 
 

• Er is sprake van een hervormingsagenda en bezuinigingen in 2026.  

• De financiering in perceel 1 is een lum sum financiering. De 

financiering in perceel 2 is prijs X aantal met een budgetplafond.  

• Bij beide percelen zijn er personeelstekorten. 

•  Preventie, normalisering en drempel verhoging is datgene wat moet 

plaats gaan vinden en ook wordt voorgesteld in de voorjaarsnota in 

juni 

• Vragen:  

• Wij zijn benieuwd of er veel gebruikt wordt gemaakt van het sport en 

cultuurfonds door Zandvoortse kinderen?  

Het gaat nu om 275 kinderen. Willen naar 350 kinderen gaan. Mede 

door inzet van ambassadeurs bij sportcentra. 

•  Is het bekend hoeveel kinderen thuis zitten en dus niet deelnemen aan 

het onderwijs, basis en voortgezet? Hoe zijn deze cijfers t.a.v. de 

afgelopen jaren? 

Er zitten 5 kinderen thuis. Voor 1 kind is onlangs  een oplossing 

gevonden en 4 zitten al langer dan 3 maanden thuis.  

Er is overleg met oudere jongeren over jongerenontmoetingsplekken. 

1 sportief en 1 als hangplek. Buiten het jongerenwerk ook Per Mens die 

op straat de jongeren opzoekt.  

 

3. College- en raadsvoorstellen schrijven 

Training Ineke van der Aar (lid Adviesraad Zandvoort) 

Vanwege de 4 afwezigen zetten we deze training door naar de volgende 

vergadering. 

4. Vastellen concept verslag, actielijst en doen van mededelingen 
• Het verslag wordt met kleine wijzigingen vastgesteld 
• De actielijst wordt met kleine wijzigingen vastgesteld 
• Ingrid doet navraag wanneer het antwoord op het advies Inclusie 

komt. 
• Het doelgroepen- en leerlingenvervoer gaat beter draaien. Bij het 

WMO-vervoer zijn er bij Nieuw Unicum 4 opstapplaatsen gekomen.  
• Er heeft een interview met Joop in de Zandvoortse Courant gestaan. 
•  

 



 
 

5. Presentatie per werkgroep over stand van zaken 
• Werkgroep Zorg, Wonen, Welzijn en Inclusie heeft 2 concept adviezen 

gemaakt over de Verordening MO en input voor het 
Woonzorgprogramma 

• Werkgroep Inkomen en Schulden heeft een gesprek gehad met 
ambtenaar van afdeling Werk en Inkomen en van SMSR. Verder kijken 
ze naar de strategische uitvoeringsagenda van Spaarne Werkt, 
ontwikkelingen vroegsignalering, strategische arbeidsmarktagenda. 
Breiden netwerk uit met Diaconie en Mensen in Nood. 

• In de Werkgroep Jeugd wordt Karin de trekker. De krachtenanalyse 
en de jaarplanning besproken. Bezoeken over 2 weken het wijkteam, 
jeugdbijeenkomst met Haarlem. 

 
6. Advies Woonzorgprogramma en Advies op de concept Verordening 

MO vaststellen  
1. Bespreken concept advies als reactie op de Startnotitie Wonen en 

Zorg en als input voor het Concept Woonzorgprogramma. 
2. Bespreken Advies op de Concept Verordening MO. 

Beide adviezen worden besproken en dan door Joop, Ineke en Ingrid 
definitief gemaakt. 

 
7. Rondvraag. 

• Er zijn geen vragen voor de rondvraag 
 

 


